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Referat fra bestyrelsesmøde nr. 2-2023, tirsdag den 28. februar 2023 

 
Til stede: 

Carl-Johan Dissing (CJD)  

Annette Lund Jensen (ALJ) 

Andreas Poulsen (AP) 

Malene Tylak Rodkjær (MTR) 

Torben Pedersen (TP) 

Joachim Danckert (JD) -referent 

Nicolaj Frederiksen (NF) med på en telefon 

 

 

Dagsorden: 

01. opfølgning på generalforsamlingen 
02. konstituering – formand, næstformand, kasserer, sekretær 
03. økonomi – medlemmer, kommunen, annoncer 
04. visionsplan for Gjøl Havn – tiltag til møde 
05. surf station - stade 
06. surf – forår 
07. SUP – forår 
08. Joller – forår 
09. mindre kølbåd 
10. Fællesaktiviteter 2023 inkl. standerhejsning 
11. Isætning den 1. og 15. april 
12. eventuelt 
 

 

01. Opfølgning på generalforsamling 

Opfølgning på bestyrelsesmøde den 10. jan 2023  

JD vil kontakte Mikkel for at få ham til at slette de annoncører, der ikke længere er annoncører, fra 

hjemmesiden. 

CJD ser på hvad der skal bruges af rengøringsmidler på RIB hypalonpontonerne. Kan ikke få et 

klart svar på hvorfor man skal buge et dyrt produkt så vi holder os til almindelige midler 

(fenderrens og lignende) samt knofedt og højtrykrens. 

Der skal indkaldes til et fællesmøde med klubberne på havnen bl.a. for at få udarbejdet en 

prioriteret liste over emner til LUP’en. (CJD tovholder for GSK) 

 

Opfølgning på generalforsamling 

Familiekontingent: På generalforsamlingen forslog SUP-trænerne et familiekontingent med henblik 

på at gøre billigere for en familie med børn at deltage i SUP-træningen. Aftalen på 

generalforsamlingen blev at SUP trænerne ville vende tilbage med et oplæg, som så skal diskuteres 

i bestyrelsen. Bestyrelsen afventer dette oplæg (siden generalforsamlingen har SUP-trænerne 

meddelt, at de ikke længere vil være medlemmer af GSK) Det er bestyrelsens opfattelse, at 
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kontingentsatserne for SUP/surfer- og jolleaktiviteter er lave, idet kontingentet også omfatter gratis 

lån af udstyr. 

02. konstituering – formand, næstformand, kasserer, sekretær 

CJD tager et år til som formand ligesom NF fortsætter som næstformand. MTR vil godt overtage 

kassererjobbet, idet dog JD fortsætter kassererjobbet sammen med MTR indtil MTR har lært 

Conventus at kende. JD laver en ”liste” over specielle ting som kan være svære som nybegynder i 

Conventus, samt flytter relevant materiale over på en kasserer-PC. MTR vil også påtage sig 

sekretærjobbet. 

03. økonomi – medlemmer, kommunen, annoncer 
JD havde før mødet rundsendt regnskabet, som skal sendes til Jammerbugt Kommune senest 31. 

marts. Der var ingen kommentarer til regnskabet, som så blev underskrevet af de tilstedeværende 

bestyrelsesmedlemmer. Revisor Asbjørn Linde har også godkendt og underskrevet. JD sender 

materialet til NF for underskrift, og når NF har underskrevet bliver materialet sendt til Jammerbugt 

Kommune.  

Fakturaer til annoncørerne fremsendes efter standerhejsning den 15. april 

04. visionsplan for Gjøl Havn – tiltag til møde 

I ”Gjøl-samarbejdet” arbejdes p.t. på at få lavet en masterplan for Gjøl; Camilla er sejlklubbens 

ankermand i dette arbejde. CJD indkalder klubberne på havnen for at få lavet en prioriteringsliste 

over ønsker/krav, som skal indgå i masterplanen og LUP’en. 

05. surf station – stade 

På generalforsamlingen var der opbakning til at stille garanti for de manglende kr. 100.000 til 1. 

etape af surferstationen på vinterpladsen (bl.a. indkøb af containere og udstyr). NF og TB 

informerer fond samt Jammerbugt Kommune, der til sammen har bevilget kr. 150.000 etablering af 

1. etape, at finansieringen af 1. etape er sikret, ligesom NF og TB kan gå i gang med at lave et 

detaljeret budget for 1. etape, så denne igangsættes snarest muligt.  

Der var afslag på Realdania ansøgningen, men NF og TB vil forsætte med at søge at skaffe 

fondsfinansiering. 

CJD kontakter Jammerbugt Kommune mht. etablering af surferplads (tilladelse til opsætning af 

containere etc.) 

Beklædning af containere : ALJ (Torben) checker op på mulighederne for at få vedligeholdelsesfri 

beklædning af containerne. 

AP/TB forhører om vi kan få nogle af spunsbrædderne far den gamle spunsvæg ved mastekranen. 

Brædderne kan evt. bruges som terrasse ved surferstationen. (JD: TB har efterfølgende aftalt med 

”spuns”-folkene at GSK kan få spunsbrædder samt låne en truck til at køre dem over på 

vinterpladsen. TB er tovholder) 

06. surf – forår 

Surfertræning starter op første onsdag efter påske. 
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07. SUP– forår 

Uafklaret om SUP-trænerne i efteråret 202 vil fortsætte i 2023. (JD: efterårets SUP-trænere har 

efterfølgende meldt ud, at de ikke fortsætter) 

08. Joller – forår  

Der er p.t. meget få jollesejlere (mange af sidste års jollesejlere er på efterskole – flyttet fra byen 

etc.). 

Samarbejdet med Gjøl Skole vedr. 5-6 klassernes undervisning/jollesejlads i havnen fortsætter 

(CJD tovholder); så måske kan der komme nogle nye jollesejlere af denne vej. 

09. mindre kølbåd 

JD sætter MTRs oplæg vedr. frivillige til vedligehold af kølbåd på hjemmesiden (JD: pt. er der 2 

der har meldt positivt tilbage). 

J-70 er en meget populær (og meget dyr) klubkølbåd. Det mest realistiske er køb af en brugt H-

båd/maxi 77 eller lignende. Før køb skal klubben sikre sig, at der plads til båden i havnen. 

10. Fællesaktiviteter 2023 inkl. standerhejsning 

Tirsdag den 21. marts (og ikke den 22, som oplyst på bestyrelsesmøde): foredrag om Dansk 

Søredningsselsskab) 

1. isætning 1. april (tovholder AP) 

2. isætning 15. april (tovholdere ALP og MTR) 

(så vidt vides er prisen for isætning 2023 den samme som for optagning 2022) 

Standerhejsning den 15. april kl. 14.00 

JD lægger info om overnævnte på hjemmesiden 

MTR havde en række forslag til aktiviteter, og koordinerer med klubbens aktivitetsudvalg.  

Ligesom sidste år planlægges der med en ”festuge” på Gjøl; GSK kan bidrage med en ”åben-hus” 

dag (prøv SUP, surf, jollesejlads, en tur i RIB, info om visionerne for Gjøl Havn) 

NF forslog en klubtur til Nørlev. 

Undervisning i kapsejladsregler ? 

11. Isætning den 1. og 15. april 

Se ovenfor punkt 10. 

12. eventuelt 
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CJD/AP kontakter Ole L. mht. en lås på dør eller vindue, så det er muligt at komme ind i huset 

(uden at bryde), hvis kodelåsen svigter. 

ALJ undersøger mulighederne for et nyt/brugt komfur, samt indkøber en ny kaffemaskine. 

JD skaffer et stykke rustfri plade som stænkplade over komfuret. 

CJD kontakter Jammerbugt Kommune mht. mastekran (Sæby har fået ny mastekran, og måske kan 

GSK bruge Sæbys gamle mastekran ?) 

Overdækning af grillplads: Fisker-og bådelauget har tidligere fremsat ønske om overdækning af 

grillpladsen. Iflg. Lisbet Emmery har Ole L. nogle gamle spær, som kan fås og bruges til 

overdækning af grillpladsen, hvis der kan findes frivillige til at udføre arbejdet.  GSK er af den 

opfattelse, at grillpladsen skal passe ind i visionen for fremtidens Gjøl Havn, og vil ikke medvirke 

til etablering af noget pangel på grillpladsen. Overdækningsproblematikken kan evt. tages op på det 

kommende møde med de andre klubber på havnen. 

Næste bestyrelsesmøde møde: 

tirsdag den 4. april kl. 19.00  


